
Schriftelijke vragen m.b.t. onvoldoende basisscholen in Rijswijk Buiten (agendapunt 8 Forum 
Samenstelling). 

WIJ. heeft hieromtrent de volgende vragen:
 Is het college op de hoogte dat dit probleem nog steeds speelt in Rijswijk Buiten?
 Is het bij het college bekend dat er nog steeds onvoldoende basisscholen zijn? En dit 

probleem alleen maar zal toenemen in de toekomst? 
 Is het college bereid op zeer korte termijn en serieus naar deze casus te kijken?
 Gaat het college in gesprek met de betrokkenen teneinde oplossingen te bieden voor zowel 

op korte als op lange termijn? 
 Is de Wethouder bereid een bezoek te brengen aan het kindcentrum BuitenRijck. Omdat 

daar de meeste kinderen zich bevinden, die volgend jaar naar het basisonderwijs moeten.

Met het oog op de toekomst, heeft WIJ. de volgende vragen: 
 Op de website van de gemeente staat te lezen dat de vergunning nog niet is verstrekt, wat is 

het huidige tijdspad?
 Welke communicatie gaat de gemeente /Rijswijk Buiten opzetten om de inwoners te 

informeren over de ontwikkelingen rondom onderwijshuisvesting?
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